



BANK OF CANADA
BANQUE DU CANADA

Biographical note: Julie Champagne

Julie Champagne was appointed Chief Internal Auditor in September 2012. In this capacity, she leads the evaluation of the effectiveness of the Bank's risk management, control and governance processes. To provide for the independence of internal auditing, she reports functionally to the Audit and Finance Committee of the Board of Directors and administratively to the Office of the Governor.

Ms. Champagne has an extensive background in operational and financial auditing, management consulting, strategic business planning and enterprise risk management. She joined the Bank in 2009 as Deputy Chief of Internal Audit.

A native of Sudbury, Ontario, Ms. Champagne holds a Bachelor of Commerce (Honours) degree from Laurentian University. She also holds Chartered Accountant and Certified Internal Auditor designations.

June 2013



Notice biographique : Julie Champagne

Julie Champagne a été nommée vérificatrice interne en chef en septembre 2012. À ce titre, elle dirige l'évaluation de l'efficacité des processus de gestion des risques, de contrôle et de gouvernance de la Banque. Afin de garantir l'indépendance de la Vérification interne, M^{me} Champagne relève, pour l'exercice de ses fonctions, du Comité de la vérification et des finances du Conseil d'administration et, sur le plan administratif, du Bureau du gouverneur.

Julie Champagne possède de solides antécédents dans les domaines de l'audit opérationnel et de l'audit des états financiers, des services de conseil en gestion, de la planification stratégique des activités et de la gestion des risques d'entreprise. Elle est entrée à la Banque en 2009 en tant que sous-chef de la Vérification interne.

Originnaire de Sudbury, en Ontario, M^{me} Champagne est titulaire d'un baccalauréat spécialisé en commerce de l'Université Laurentienne. Elle détient également les titres de comptable agréée et d'auditrice interne certifiée.